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W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Łukasza Kasprowicza
w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ścieżkach rowerowych.
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WNIOSKI! INTERPELACJEIPYTANIA RADNEGO

Imię i Nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz
W sprawie: poprawy bezpieczeństwa na ścieżkach rowerowych

Zwracam się z wnioskiem o pilne doprowadzenie przejezdności na ścieżce rowerowej
pomiędzy Dymaczewem Nowym, a Dymaczewem Starym. Drzewa leżą tam już ponad
miesiąc uniemożliwiając przejazd. Ponadto, mieszkańcy oczekują obcięcia gałęzi na
nadleśnym odcinku ścieżki rowerowej pomiędzy Dymaczewem Starym, a Krosinkiem.
Gałęzie rosnąw świetle drogi rowerowej. Ponadto szerokość ścieżki rowerowej na
odcinku pomiędzy Dymaczewem Nowym a Mosiną, w niektórych miejscach ma
kilkanaście centymetrów szerokości, co skutecznie utrudnia bezpieczną jazdę.
Reasumując, proszę o pilną interwencję we wszystkich poruszonych przeze mnie
sprawach. Kończąc, stwierdzam, że warto byłoby przeanalizować pod względem
bezpieczeństwa I przejezdności, wszystkie ścieżki rowerowe w gminie.
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